

2019 IRONMAN 70.3 上海崇明站运动员自驾车停车方案

2019 IRONMAN 70.3 Shanghai Chongming Parking Plan



10月18日(周五)-10月19日(周六)自驾车的选手,请沿行至陈海公路左转,沿三华公路向西行驶约2公里至天鹅苑度假村以西,沿道路两旁按照指示牌和工作人员指引将车辆停放在三华公路两侧区域。

From Oct 18th(Fri)-Oct 19th(Sat), please drive your own vehicle to the west of SanHua road, once you passed the entrance of Tiane Yuan Hotel, park your car along SanHua Road, make sure you will follow the signage and instructions for parking.

10月20日(比赛日)自驾车的选手,请于早6:30前沿三华公路向西行驶约两公里至天鹅苑度假村以西,沿道路两旁按照指示牌和工作人员指引将车辆停放在三华公路指定区域。搭乘停车场摆渡车从明珠湖路到达明珠湖公园入口处。比赛日转换区将于7:00

准时关闭。

Race day parking on Oct 20th(Sun), please drive your own vehicle to the west of SanHua road, once you passed the entrance of Tiane Yuan Hotel, park your car on SanHua Road no later than 6:30 AM, make sure you will follow the signage and instructions for parking. Then take shuttle from the parking lot to get to the entrance of MingZhu Lake Park. Transition will be closed at 7:00 AM.